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HANDIKAPPRÅDET  

VID FASTIGHETSNÄMNDEN OCH  

MILJÖ- OCH HÄLSOSKYDDSNÄMNDEN  

  

  

PROTOKOLL NR 2/2010 
 

Sammanträdesdag:  

Måndag den 22 mars 2010 

    

 

  
Justerat den Justerat den  

 

 

 

 

Stefan Mattsson Britt-Marie Karlsson 

 

 

Närvarande: 

Ordförande Stefan Mattsson (SRF) 

Ledamöter Seppo Mälkki (RSMH) 

                Pelle Kanbjer  (HSO) 

 Leenu Hernejärvi (HSO/Astma)  

 

Dessutom närvarade föredragande tjänstemännen Pia Winbladh Högfors, 

Lars Edwin Andersson och Margareta Widell samt handikapprådets sekre-

terare Christina Moberg och Anita Westergren. 

 

Ej närvarande:               Britt-Marie Karlsson (HSO-FEB)

                 Britt-Inger Stjernström (HSO/R) 

 Sebastian Nikula (DHR) 

 

 

§ 1 Sammanträdets öppnande 

Ordföranden hälsade alla välkomna och förklarade sammanträ-

det öppnat. 

 

§ 2 Val av protokolljusterare 

Ordföranden Stefan Mattsson och Leenu Hernejärvi fick i upp-

drag att justera dagens protokoll.  
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§ 3 Fastställande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

 

§ 4 Föregående protokoll 

Rådet godkände protokoll nr 1/2010 som lades till handlingar-

na. 

  

§ 5 Inkomna protokoll/skrivelser 

  Anmäldes inkomna protokoll (skrivelser) vilka lades till hand-

lingarna. 

 

- Kommunstyrelsens handikappråd, protokoll nr 1/2010 

 

§ 6 Inkomna remisser 

- Motion om utlysning av en belysningstävling för Stock-

holms stadshus. Rådet avstod från att yttra sig. 

 

- Remiss om nationella minoriteter och minoritetsspråk. För-

slag till åtgärdsplan för Stockholms stad. Rådet ställer sig 

bakom förslaget i remissen. 

 

- Remiss av förslag till förändring i miljöbalken (1998:808) 

och förordning (1998:940) om avgifter för prövning och till-

syn enligt miljöbalken (FAPT). Rådet utgår från att miljö-

förvaltningen ger rådet närmare information om förvaltning-

ens svar på remissen. 

 

- Förslag till klimatstrategi i Sollentuna. Rådet avstod från att 

yttra sig. 

 

- Remiss av energimyndighetens underlag till Sveriges natio-

nella handlingsplan för energi från förnybara energikällor. I 

dagsläge har rådet inga synpunkter. 
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§ 7 Fastighetsnämnden 

- Lars Edwin Andersson, områdeschef på fastighetskontoret 

(område City-Söderort), berättade hur kontoret arbetar med 

tillgängligheten kring salutorgen. Fastighetskontoret förval-

tar totalt 44 st salutorg i Stockholm.  

 

Kontorets arbete med salutorgen handlar just nu mycket om 

att få en enhetlighet i torgens utformning och gestaltning. 

Torghandeln ska vara välkomnande och kundvänlig samt 

tillgodose höga krav kring tillgänglighet, kvalitet och säker-

het. Lars Edwin Andersson presenterade ett förslag på hur 

torghandeln skulle kunna se ut, vad gäller exempelvis vag-

nar, tält och avfallshantering. Förslaget har tagits fram i 

samarbete med torghandlarna och andra berörda förvaltning-

ar i staden, bland annat miljöförvaltningen och trafikkonto-

ret. Rådet ställer sig bakom förslaget och tackade för infor-

mationen. 

 

- Inför rådets möte med fastighetsnämnden den 20 april 2010. 

Rådet beslutade skicka frågorna till sekreterare Christina 

Moberg för sammanställning.  

 

§ 8 Miljö- och hälsoskyddsnämnden 

- Pia Winbladh Högfors, avdelningschef på miljöförvaltning-

en (avdelningen för Hälsoskydd) informerade om sin verk-

samhet. Avdelningen består av fyra enheter och har 40 med-

arbetare. Avdelningen ansvarar för 20 arbetsområden uppde-

lat på bostadsmiljö, offentlig miljö och närmiljö samt en 

administrativ enhet. Uppdraget är att värna om människors 

hälsa via tillsyn. Pia Winbladh Högfors berättade vilka lagar 

som verksamheten styrs av och vilka mål/syften miljöför-

valtningen har med avdelningens arbete. Dessutom redo-

gjorde Pia hur avdelningen följer upp, utvecklar och planerar 

verksamheten. Avdelningen för Hälsoskydd tar emot ca 

1200 anmälningar årligen, varav hälften drivs vidare. Pre-

sentationsmaterial delades ut till rådets ledamöter. 

Rådet tackade för informationen.  
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- Margareta Widell, avdelningsdirektör för Livsmedelskon-

trollen på miljöförvaltningen, informerade om och följde 

upp frågor kring sin verksamhet. 

Handikapprådet ställde frågor om hur livsmedelskontrollen 

fungerar. Margaretas Widells svar bifogas protokollet. (bila-

ga 1) Rådet tackade för informationen. 

   

§ 9 Kvarvarande frågor  

 Rådet har inga kvarvarande frågor. 

 

§ 10 Övriga frågor 

Reflektioner från mötet med miljö- och hälsoskyddsnämnden 

den 9 mars 2010. Utgick på grund av tidsbrist. 
 

 
 

 

  Vid protokollet 

 

 

 

  Anita Westergren/Christina Moberg 
 


